



## Møtereferat

### Norsk Schäferhund Klub

#### Hovedstyret

Dato;	Sted;	Deltakere;	Møtenr.
20.02.2023	Teams	Svein Nilsen, Rune Gundersen, Toril Bjerke, Arne Kristianstuen, Ilone Søderholm, Sverre Børre Steinsland, Karl Otto Ojala, Roar Kjørstad og Hege Falck-Bilden	02-2023

	Agenda		Ansvarlig
1	Godkjenning av referat forrige møte	Referatet godkjent. Forberede og sende til webmaster	HFB
2	Gjennomgang av mail og post	Gjennomgått	
3	Økonomi (regnskap 2022 og resultat pr. januar 2023)	Revisor skal gjennomgå bilag senere denne uke. NKK har foreløpig i år overført ca. kr. 400.000, - i medlemskontingent. Vi har mottatt momsrefusjon for 2022 – kr 55.000, -. Depositum for Sølenshytta er betalt. Pr. 31.12.22 har vi solgt bøker for kr 113.500, -.	
4	Nytt fra HBU	Vi har fått henvendelse fra lokallag Alme som ønsker å arrangere årets NM LP og NM IBGH. Påmeldingsavgiften tilfaller lokallag Alme og de dekker premieutgiftene. Arne K. er behjelpelig med innkjøpet av premier. Sølenuka er fullbooka. Avdeling Tromsø forsøker å arrangere en «Sølen-light-variant» i pinsehelga. Avdeling Rogaland gjør også forsøk på et slikt arrangement. Det er sendt ut invitasjon til dommerutdanning.	AK
5	Nytt fra HAR	Vi har endelig mottatt dataprogram for vesentest. Det er sendt skriv til SV da vi ønsker å endre litt på kravet om antall deltakere og pris-regimet. Testledere under vesentest er det dommeren som godkjenner. Det må være en person som er dyktig med hund. NKKs høring vedr. avlsprogram er besvart. Vi må være aktive i denne prosessen. Det jobbes med dommerutdanningskurs.	
6	Forberedelser til rep-møte	Vi har god kontroll på rep-mappa. Det er sendt ut påminnelse til avdelingene om å sende inn protokoll, regnskap og påmelding. Sender ut en siste påminnelse, til de avdelingene som måtte mangle, 28. februar – frist for påmelding er 1. mars. HAR og HBU sender årsberetning så snart som mulig og senest 1. mars til sekretær.	HFB KOO / RK

# Møtereferat



## Norsk Schäferhund Klub

### Hovedstyret

Dato;	Sted;	Deltakere;	Møtenr.
20.02.2023	Teams	Svein Nilsen, Rune Gundersen, Toril Bjerke, Arne Kristianstuen, Ilone Søderholm, Sverre Børre Steinsland, Karl Otto Ojala, Roar Kjørstad og Hege Falck-Bilden	02-2023

		Vi har foreløpig mottatt 2 forslag. Alle innkomne forslag sendes ut til alle i styret.	HFB
7	Plan for salg av jubileumsbok i 2023	Responsen fra avdelingene har vært svært mangelfull. Kun 12 avdelinger har kjøpt. 356 bøker er levert ut fra lageret. Arne K., Svein N. og Hege FB har et lite lager hos seg. Forslag: Lage en liten filmsnutt til FB-sida med jevne mellomrom – dette er på gang. Forslag: Gjenta utsendelse til alle medlemmer. Forslag: En person (f.eks. yngre som ønsker å tjene noen kroner) reiser rundt på forskjellige arrangementer mot en liten kommisjon.	HFB
8	Norsk Vinner 2023	Avtale med avdeling Fredrikstad er signert. Vi har søkt og mottatt freigabe for de tyske dommerne. Dommere for avls- og oppdretterklassene må bestemmes. Svein N. har laget et arbeidsskjema som blir sendt ut. Innmarsj av klassene, som vi innførte under NV 2022, videreføres. ID-sjekken foreslås å ta i ringen. Det har ikke fungert helt å ha et eget telt for ID-sjekk. Det er allerede kommet henvendelser fra utlandet om NV2023.	SN
9	Innstilling til Mimi-priser	Gjennomgått de foreslåtte oppdretterne.	
10	Møter før rep-møte og evt. søndagen	Søndag 16.4. – møte for HS og fagkomiteene fra kl. 10.00 fram til lunsj. Neste styremøte omhandler kun forberedelser til rep-møtet.	
11	Eventuelt	Ringsekretær-kurset er gjennomført over 2 helger med avsluttende eksamen og 8 stk. gjennomførte. Nå gjenstår bare praksisperioden for den enkelte.  Arne K. og Svein N. representerte på NKKs 125-års markering.  Arne K., Svein N og Hege F-B representerte klubben ved begravelsen til Freddy Sten Christensen.	



## Møtereferat

### Norsk Schäferhund Klub

### Hovedstyret

Dato;	Sted;	Deltakere;	Møtenr.
20.02.2023	Teams	Svein Nilsen, Rune Gundersen, Toril Bjerke, Arne Kristianstuen, Ilone Søderholm, Svenn Børre Steinsland, Karl Otto Ojala, Roar Kjørstad og Hege Falck-Bilden	02-2023

		<p>Ungdomsarbeid-komiteen har sendt inn årsberetning. De har planer om en samling i avdeling Indre Østfold, evt. avdeling Arendal, i løpet av våren.</p> <p>De har dessverre ikke fått noen respons på sin henvendelse til alle avdelinger.</p> <p>Vi må få klarhet i om RSV2000 skal stå som uttakskrav til WUSV-mesterskap. Det er gjort et vedtak under rep-møte 2013 angående dette. Roar K. sender inn dette som sak på agendaen for neste vanlige HS-møte.</p>	RK
	<b>Neste møte 20.03.2023 kl. 20.00</b>		